
Referat fra Hou Lystbådehavns generalforsamling d.2.maj 2023 
 
1. Valg af dirigent og stemmetællere. 

Claus Bonde Mikkelsen blev valgt til dirigent der konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet. 
Der blev ikke valgt stemmetællere da dette ikke blev nødvendigt. 

 
2. Beretningen om selskabet i det forløbne regnskabsår. 

Beretningen kan ses i hele sin ordlyd på havnens hjemmeside under fanen 
"Information/Bestyrelsen". 
Beretningen blev vedtaget med applaus. Dog blev det pointeret at indkaldelser fremover skal være 
mere specifikke. 

 
3. Revideret regnskab for 2022 samt budget for 2023 blev fremlagt. 

Regnskabet og budget blev vedtaget med applaus, og kan ses på havnens hjemmeside under 
fanen "Information/Bestyrelsen". 

 
4. Indkomne forslag. 
 Der var ingen indkomne forslag. 
   
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På valg til bestyrelsen: 
Torben Hein 
Christian Rothe 
Lars Stachelhaus 
Alle ønskede genvalg og blev valgt med applaus. 

 
Valg af suppleanter. Følgende blev foreslået af bestyrelsen: 
Peter Gordon 
Martin Vesterager 
De blev begge valgt med applaus. 

 
6. Valg af revisor 

John Schantz blev foreslået og valgt med applaus. 
 
7. Eventuelt. 

Under evt. blev følgende diskuteret: 
Igen i år blev der diskuteret vaskeplads på honnørkajen, stabelstativer og kran på 
honnørkaj/vaskeplads. Emner der er med i den Visions Plan der netop er fremlagt på havnens 
hjemmeside. 
Dog er bestyrelsen af den opfattelse at der ikke skal træffes beslutninger om stabelstativer, mover 
og kran før at der underskrevet kontrakt med Odder Kommune om leje af bådopbevaringspladsen 
ved færgerne. 
Der var forslag om at stabelstativer blev brugerfinancieret. Et godt punkt til det kommende 
visionsmøde. 

 
Igen var mastestativet til diskussion. Men et større mastestativ betyder færre parkeringspladser. Når 
lokalplanen som er i høring lige nu bliver vedtaget giver det flere muligheder for Lystbådehavnen. 
Bestyrelsen vil tage dette punkt med på det kommende visionsmøde til efteråret, sammen med 
diskussionen om parkering-forholdene. 

 
Enkelte af de fremmødte var ikke helt tilfreds med de chauffører der forestod bådisætning og 
optagning. De mente at det tog for lang tid pr. båd. 
Af en livlig diskussion om dette, kom det frem, at for nogen gik det stærk og for andre for langsomt. 
Generelt set var flertallet tilfreds. 

 
 
Formanden afsluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 
 
Ref. – Erik Pedersen    


